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Yhteistyö kaupungin vammais- ja vanhusneuvoston kesken nähtiin 
tärkeäksi. Neuvostoilla on paljon yhteisiä intressejä.  
 
Yhteinen intressi on esimerkiksi edunvalvonta kaupungin 
päätöksenteossa. Keskusteltiin osallistumisoikeudesta kaupungin 
toimielimissä. Uusi hallintosääntö mahdollistaa asiantuntijana 
toimisen toimielinten kokouksissa. 
 
Vanhusneuvoston puheenjohtaja Marketta Suoja-Sjöblom on 
kutsuttu kahdesti asiantuntijaksi Hyvinvointi- ja vapaa-
aikalautakunnan kokouksiin, kun on käsitelty ikäihmisiä koskevia 
asioita. 
 
Vammaisneuvoston puheenjohtaja Taina Nuutila esitti, että tasa-
arvon näkökulmasta vammaisia koskevat yhtälailla päätettävät asiat 
kuin väestöä ylipäätänsä.  
 
Kaupungin hallituksen jäsen Merja Koski ottaa asian esille 
kaupungin hallituksessa. 

   
 
Päätösehdotus: Merkitään asia tiedoksi. 

 
Päätös: Asia merkittiin tiedoksi. 
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